
Generalforsamling 2022

22/2-22 Kl: 19:00

Tilstede:

Magnus Jensen, Magnus Jensen, Camilla Lindbøg, Dion Damgaard, Brian
Sørensen, Nikolaj Nielsen, Anders Pedersen, Chris Baand, Henrik Bislev, Jens
Bislev, Camilla Andersen, Rasmus Nielsen.

___________________________________________________________________

1. Valg af dirigent

- Robert Jensen valgt

2. Formandens beretning

- Camilla fremlægger formandens beretning.

3. Godkendelse af regnskab 2021

- Anders fremlægger klubbens regnskabet for 2021.
-

- Godkendt af forsamlingen

● Regnskabet 2021 godkendt.

4. Godkendelse af budget 2022

- Anders fremlægger klubbens budget for 2022.

- Godkendt af forsamlingen.



● Budget  2022 godkendt

5. Godkendelse af aktivitetskalender

- Godkendt af forsamlingen

- Aktivitetskalender 2022 godkendt

6. Indkommende forslag ( Skal være formanden i hænde senest 5 dage før
generalforsamlingen. )

- Ingen forslag imødekommet til Camilla 5 dage før.

● Vandrepokaler 2020-2021 uddeles.

7. Valg af

a. Næstformand ( Thea Jensen ønsker ikke genvalg )
- Lone Kristensen valgt ind.

b. Kasserer ( Anders Pedersen ønsker genvalg )
- Anders Pedersen genvalgt

c. Ungdomsafd ( Camilla Lindbøg ønsker genvalg )
- Camilla Lindbøg genvalgt

d. Banechef udsat fra 2021 ( Chris baand ønsker ikke genvalg )
- Jonas Kristensen valgt ind.

e. Køre Repræsentant Folkerace samt suppleant.
- Brian Sørensen Repræsentant ( Ønsker ikke genvalg )
- Dion Damgaard Suppleant ( Ønsker ikke genvalg )

- Tobias Byrdal valgt til Repræsentant
- Jesper Kristensen valgt til suppleant

f. Køre Repræsentant Rallycross samt suppleant.
- Karsten Lindbøg repræsentant ( Ønsker genvalg )
- Nikolaj Nielsen suppleant. ( Ønsker genvalg )



- Karsten Lindbøg genvalgt
- Nikolaj Nielsen genvalgt

g. Køre Repræsentant Crosskart
- Jens Bislev repræsentant ( Ønsker genvalg)
- Rasmus Nielsen Suppleant ( Ønsker genvalg )

- Jens Bislev genvalgt
- Rasmus Nielsen genvalgt

h. Suppleant til bestyrelsen ( Henrik Bislev ønsker genvalg )
- Henrik Bislev genvalgt

i. Revisor ( Jørgen Ring ønsker ikke genvalg )
- Esben Aldal valgt ind.

8. Eventuelt

● Cafeteriet

- Klubben vil gerne retænke cafeteria vagterne, da det kan være et stor post af
besætte alene. Der kom følgende forslag.

- Klubben kunne bestille dagens ret til træningerne på trafikcentret.
- Ann Lindbøg vil gerne tage onsdags træningerne i Cafeteriet, samt handle ind

til træninger.

- Bestyrelsen har fået et tilbud på nyt asfalt. Her har man i overvejelserne at
asfaltere “ Tyrens røvhul “ Denne ide er blevet luftet for medlemmerne. Og vi
vil tage det op igen til medlemsmøde den 22/3-22 Kl 19.00 hos Tom VVS.

Sekratær: Magnus Jensen


